



Tobi Morare - Planet Funk

Artist: Tobi Morare
Title: Planet Funk
Format: Digital Mini Album
Label: Separated Beats
Catalog#:SBKWDIGI024
Label Code: 24806
Total Playtime: 15:23 min.
Releasedate:22.02.2025
ISRC Code: DE-HE1-25-00001-6
UPC/EAN: 3617669812652
Mixed and Mastered: Bert Olke @ GL Audio Berlin
Style: Funk, Jungle, D&B, HipHop, Breakbeat, Boombap

Tobi Morare - Planet Funk

Funk, Jungle, D&B, HipHop, Breakbeat, Ragga, Boombap

01 Planet Funk 02:05
02 Raggamuffin 02:25
03 Street Hawk 02:51
04 Bodega Bay 02:28
05 Vibrant 04:11
06 Diamonds 01:23

Tobi Morare is back with his fresh, new EP "Planet Funk". Why the name Planet Funk? "Because the samples, in contrast to the current political situation, are unifying!"

As usual with Tobi, he experiments with various musical styles from the 90s such as jungle, drum and bass, boombap and breakbeat, produces them at the highest level and catapults them technically into the 2020s so that in terms of sound you could say "back to the future". Classic old samplers, tape delays and rare synthesizers were used.

Inspired and influenced by a good friend, the musician LOG4N5, Tobi is releasing a drum & bass and a jungle track for the first time on the label Separated Beats. "Planet Funk" is now Tobi Morare's seventh EP, which he is releasing alongside 2 other albums on the label.

Style: Funk, Jungle, D&B, HipHop, Breakbeat, Ragga, Boombap

more Infos: www.separatedbeats.de

Deutsch:

Tobi Morare meldet sich mit seiner frischen, neuen EP „Planet Funk“ zurück. Warum der Name Planet Funk? „Weil die Samples, im Gegensatz zur aktuellen politischen Lage, vereinen!“

Wie von Tobi gewohnt experimentiert er hier mit verschiedensten Musikstilen aus den 90er Jahren wie Jungle, Drum and Bass, Boombap und Breakbeat, produziert diese auf höchstem Niveau und katapultiert sie technisch in die 2020er so das man hier rein tontechnisch „Zurück in die Zukunft“ sagen könnte. Es kamen klassische alte Sampler, Tape Delays und seltene Synthesizer zum Einsatz.

Inspiziert und beeinflusst von einem guten Freund, dem Musiker LOG4N5, bringt Tobi erstmalig einen Drum & Bass und einen Jungle Track auf dem Label Separated Beats heraus. „Planet Funk“ ist mittlerweile Tobi Morares siebente EP, die er neben 2 weiteren Alben auf dem Label veröffentlicht.

Style: Funk, Jungle, D&B, HipHop, Breakbeat, Ragga, Boombap

Mehr Infos: www.separatedbeats.de